
Реаговање министра Дачића поводом навода Беџета Пацолија
четвртак, 23. новембар 2017.

Први потпредседник Владе Србије и министар спољних послова Ивица Дачић оценио је
данас да је тзв. косовски министар спољних послова Беџет Пацоли мало нервозан, јер им
не иде како су планирали, како су им обећали и како су платили.  

"Разумем га, не иде им нешто како су планирали, како су им обећали и како су платили.
Зато и изричу глупости и лажи, да сам ја рекао да ћу уништити признање тзв. Косова, да
је цео свет против Србије и да смо ми деструктивни.

Мали сам ја да уништим признање тзв. Косова, али сам довољно велики да не можете да
ме уплашите. Наставићу да радим за своју земљу и свој народ.

Кад сам толико мали, ти велики Пацоли, па што не постадосте чланови Унеска или
Интерпола, зашто поништише признање Суринам и Гвинеја Бисао? Што си ти више љут,
велики Пацоли, ја сам све задовољнији", закључио је министар Дачић реагујући на наводе
Пацолија на његовом Фејсбук налогу.

 1 / 1


